
Protokoll styrelsemöte Svenska Hamiltonstövareföreningen 2019-03-28 
Närvarande: Göran Johansson, Emrik Öhlund, Bengt Ljungberg, Johanna Flinta, 
Emil Åberg, Marita Lithander och Karin Åström 
Ej närvarande: Örjan Strömberg , Gert Flinta och Krister Olson 
 
1.Mötets öppnande 
Göran hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. 
 
2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 
Till att jämte ordförande justera dagens protokoll väljs Emil. 
 
3. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkänns 
 
4. Föregående mötesprotokoll 
Vi går igenom föregående protokoll 
 
5. Inkommande rapporter/ärenden 
Inget nytt inkommet. 
 
6. Information från ordförande 
Göran har varit på möte med kennelklubbens avelskommitté där man diskuterade ev. 
inkorsning av andra stövarraser i några av våra svenska stövarraser. Hamilton ligger inte i 
farozonen ännu. 
HD-röntgen- utvärdering av dagen metoder fortskrider. 
  
7. Information från kassör 
Göran informerar om det ekonomiska läget. 
 
8. Information från sekreterare 
Marita har kollat upp molntjänster, vi beslutar att pröva Microsofts lösning för föreningar och 
organisationer som även är kostnadsfri. 
 
9. Information från arbetsutskott 
Inga ärenden att rapportera 
 
10. Information från hemsideansvarig 
Johanna har varit i kontakt med Anders, Göran kontaktar honom för vidare information om 
hur jobbet ska framskrida. 
 
11. Information från medlemskommittén 
I dagsläget har vi 1114 st medlemmar varav 64 kvinnor, medelåldern är 61 år. 
 
12. Information från material, klubbshoppen och priskommitté 
16 st pokaler beställs, ansvariga Marita, Karin och Göran. 
 
13. Information från sponsorkommittén 
Vi behöver ett par sponsorer tidskriften, arbetet fortgår för att skaffa dessa. Fritt fram för alla 
att se om de kan hitta någon. 
SvStkl har beslutat att ge oss 5000 kr i sponsorbidrag till unghundskampen. 
Vi beslutar att pengarna används till att köpa en hundpejl (Alpha 100) som lottas ut bland de 
startande hundarna. 
 
14. Information från jaktprov och utställningskommittén 
Emil informerar att det varit väldigt svårt att få in provresultaten från klubbarna. 



 
 
15. Information från redaktionskommittén 
Bengt informerar om att de haft två möten sedan förra styrelsemötet. 
Manusstopp 31 mars.  
 
16. Information från avelskommittén 
41 förfrågningar hittills från tikägare så det rullar på. 
 
17. Information från rävhundskommittén 
Inget nytt 
 
18. Information från unghundsgranskningskommitté 
Inget nytt 
 
19. Information från distriktsansvariga och lokalansvariga 
Inget nytt 
 
20. Information från mässansvariga 
Karin och Marita har läget under kontroll. De önskar någon slags enhetlig klädsel  för de som 
jobbar på mässan (ej T-shirt). 
 
21. Årsmöte 2019 
Alla från styrelsen kommer förutom Marita. Gert bokar ev. boende till dessa. 
 
22. Övriga frågor 
Inget övrigt 
 
23. Nästa möte 
Den 27 maj kl.19.00 
 
24. Mötet avslutas 

Göran tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat. 
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